



الأسهم العالمية - خفض الحد الأدنى لرسوم التداول Global Equities – Reduced minimum trading fees

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

- The reduced minimum trading fee of USD 2 (or its currency equivalent) applies only to Global Equities & ETFs, regardless of currency or exchange
- If the total traded value exceeds USD 2, the applicable (higher) fee amount will be charged
- This is a limited-time offer, **valid from 15 July 2026 – 16 October 2026**
- Other standard fee components including tax, custody fees and other exchange/market fees will continue to apply
- This offer is available to both new and existing customers of the Bank
- The prevailing standard fees will apply once the above promotional period expires

- تُطَبَّق رسوم التداول المخفضة البالغة 2 دولار أمريكي (أو ما يعادلها بالعملة المحلية) على الأسهم العالمية وصناديق المؤشرات المتداولة (ETFs) فقط، بغض النظر عن العملة أو البورصة
- في حال تجاوزت القيمة الإجمالية للتداول 2 دولار أمريكي، سيتم احتساب مبلغ الرسوم الأعلى المعمول به
- يسري هذا العرض لفترة محدودة **من 15 يوليو 2026 إلى 16 أكتوبر 2026**
- سيستمر تطبيق الرسوم القياسية الأخرى، بما في ذلك الضرائب، ورسوم الحفظ، ورسوم البورصة أو السوق الأخرى.
- يتوفر هذا العرض للعملاء الجدد والحاليين لدى البنك
- سيتم تطبيق الرسوم الاعتيادية بعد انتهاء فترة العرض الترويجي